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رضا شبانی:

بدون تجهیزات، نمی توانیم تمرین کنیم

رضا شـبانی کماندار ملی پوش معتقد اسـت اگر تجهیزات نرسـد از مسـابقه جا 
می مانند. او گفت: »مهم ترین هدف ما سـهمیه المپیک 2024 پاریس اسـت 
کـه بـرای رسـیدن بـه آن چیـزی کـم نداریـم و مسـیر خیلـی دوری نیسـت. تیـم 
خوب و منسجمی داریم و مربیان خوبی کنار ما هستند که  از جان و دل مایه 
گذاشتند تا سهمیه بگیریم. اما ما کمبود تجهیزات داریم و اگر تجهیزات نرسد 

نـه تنهـا از مسـابقه بـاز می مانیـم، بلکـه تمرین هم نمی توانیـم انجام دهیم.«

 مصطفی کارخانه:

انتخاب در آرامش، خروجی به مراتب بهتری دارد

 مصطفــی کارخانــه، عضــو کمیتــه فنــی فدراســیون والیبــال معتقــد اســت 
ســرمربی تیــم ملــی بایــد در آرامش انتخاب شــود. او گفــت: »معتقدم باید 
بــا آرامــش کار را انجــام بدهیــم. اگــر بــا عجله ســرمربی تیم ملــی را انتخاب 
کنیم و فردی که شایســته نیســت را بیاوریم هم پول مان رفته و هم نتیجه 
نگرفته ایــم امــا اگــر ۱0 روز دیرتر شــود و با فکر و هــدف جلو برویم به مراتب 

خروجی بهتــری دارد.«

امیرمهدی میرزاخانی:

قراردادم با تیم سلچوکلو بلدیه اسپور تمدید شد

لژیونر هاکی ایران در مورد وضعیت خود در ترکیه گفت: چهار ســال اســت 
در باشــگاه های ترکیه و در ســوپرلیگ و لیگ اروپا در تیم های مختلف این 
کشــور از جمله پلیس گوجو، الگین بلدیه و ســلچوکلو بلدیه اســپور حضور 
دارم و در تیــم فعلــی ام کــه ســلچوکلو بلدیــه اســپور اســت، چنــدی پیــش 
توانســتیم در مســابقات سوپرلیگ هاکی چمنی ترکیه به مقام سوم دست 

یابیــم و قــراردادم برای مســابقات داخل ســالن با همین تیم تمدید شــد.
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بسکتبال با ویلچر ایران به 
ژاپن رسید

 روز انتقام  
یلچـر  و بـا  ل  بسـکتبا ملـی  تیـم 
مـردان ایـران امـروز در سـومین 
مسـابقه خـود بـه مصـاف ژاپـن 
مـی رود. مسـابقات بسـکتبال بـا 
ویلچـر بـه میزبانـی تایلنـد برگـزار 
می شـود و حـالا تیـم ملـی ایـران 
در سـومین مسـابقه خـود بایـد بـه 
مصـاف ژاپـن بـرود. برگـزاری ایـن 
مسـابقه یعنـی روز انتقـام خیلـی 
زود فرا رسـیده و شـاگردان دستیار 
بایـد انتقـام باخـت بـد در هانگـژو را 
از چشـم بادامی هـا بگیرنـد. تیـم 
ملـی بسـکتبال بـا ویلچـر ایـران در 
هانگـژو برخـاف تصـورات بـه ژاپـن 
باخت و حالا در راه کسـب سـهمیه 
پارالمپیک باید این تیم را شکست 
بدهد؛ شاگردان دستیار با این برد 
می توانند هم راه صعود به پاریس 
را همـوار کننـد و هـم اینکـه انتقـام 
باخـت در هانگـژو را بگیرنـد. تیـم 
ملـی بسـکتبال بـا ویلچـر در حالـی 
بـه مصـاف ژاپـن مـی رود کـه دو 
مسـابقه قبلـی خـود را بـا برد پشـت 
سـر گذاشـتند. آنها در مسابقه اول 
کره جنوبـی را شکسـت دادنـد و در 
دومیـن دیـدار خـود در چهارچـوب 
رقابت هـای بسـکتبال بـا ویلچـر 
قهرمانـی آسـیا و اقیانوسـیه مقابـل 
تیـم میزبـان، تایلنـد بـه برتـری 
دسـت پیـدا کردنـد. در سـومین 
روز از رقابت هـای قهرمانـی آسـیا و 
اقیانوسـیه، تیـم ملـی بسـکتبال بـا 
ویلچـر مـردان برابـر تیم ملی تایلند 
بـه میـدان رفـت کـه ایـن دیـدار بـا 
نتیجه ۸۶ بر ۵۱ به سـود شـاگردان 
دسـتیار بـه پایـان رسـید. حـالا بـا 
ایـن دو بـرد ملی پوشـان بسـکتبال 
بـا ویلچـر در سـومین دیـدار خـود 
بـه مصـاف تیـم ژاپـن می رونـد. 
مسـابقه ای متفـاوت نسـبت بـه 
دو دیـدار قبلـی کـه اهمیـت زیـادی 
برای شـاگردان محمد رضا دستیار 
دارد. رقابت هـای قهرمانـی آسـیا 
و اقیانوسـیه از ۲۲ دی مـاه تـا ۲ 
بهمـن بـه میزبانـی کشـور تایلنـد 
بـا حضـور یـازده تیـم در بخـش 
آقایـان در حـال برگـزاری اسـت و 
تیم قهرمان این دوره از مسابقات، 
ریـس را  لمپیـک پا را سـهمیه پا
کسـب می کنـد. هـر چنـد کـه هنـوز 
مشـخص نیسـت با توجه به کیفی 
سـازی کاروان ورزشـی ایـران در 
پاریـس ایـن تیـم بـه پارالمپیـک 

اعـزام شـود.

با اعلام کمیته پارالمپیک 
آسیا

 کامبوج 
میزبان پاراآسیایی 

۲۰۲۹ جوانان  
 )ASPC( کمیتــه پارالمپیک آســیا
شــهر میزبــان ششــمین دوره 
بازی هــای پاراآســیایی جوانــان را 
معرفــی کــرد. پنوم پــن پایتخــت 
کشــور کامبــوج و بزرگ ترین شــهر 
ایــن کشــور بــه عنــوان میزبــان 
ی  ی هــا ز با ه  ر و د ششــمین 
نــان در ســال  پاراآســیایی جوا
۲۰۲۹ میــادی معرفــی شــد. بــر 
ایــن اســاس، بازی هــای ۲۰۲۹ 
یــن  پنوم پــن، ششــمین دوره ا
رویــداد پاراآســیایی بــزرگ جوانان 
ز بازی هــای  اســت کــه پــس ا
۲۰۲۵ تاشــکند، در کامبــوج برگزار 
می شــود. ماجــد راشــد، رئیــس 
کمیته پارالمپیک آسیا در این باره 
می گویــد: »بازی هــای پاراآســیایی 
جوانان بخش مهمی برای توسعه 
جنبــش پارالمپیــک آسیاســت 
و مــا در بازی هــای پاراآســیایی و 
پارالمپیــک بارها شــاهد موفقیت 
قهرمانانی بوده  ایم که داستان آنها 
از حضور در بازی های پاراآســیایی 
جوانــان آغــاز شــده اســت. مــا از 
حســن نیت و تعهد نخســت وزیر، 
پادشاه و دولت کامبوج نسبت به 
بازی هــای جوانــان سپاســگزاریم. 
تصــور مشــارکت کــودکان دارای 
معلولیتــی کــه ماجراجویی خود را 
در عرصــه ورزش آغــاز کرده اند در 
بازی هــای ۲۰۲۹ پنوم پــن بــرای ما 
ارزشــمند و هیجان انگیز اســت.«

تیــم تکوانــدوی دختــران ایــن روزها در تاش اســت تا 
تک بلیت المپیک پاریس را دوبل کند. در حالی که 
همیــن چنــد روز پیــش قطعــی شــدن ســهمیه ناهیــد 
کیانــی از طریــق رنکینــگ بــه صــورت رســمی اعــام 
شــد حالا مبینا نعمت زاده برای حضور در مســابقات 
کســب ســهمیه قــاره ای آمــاده می شــود تــا بتوانــد 
بلیــت پاریــس را از چیــن رزرو کنــد. در شــرایطی کــه 
تیــم ملــی بعد از اســتراحتی کوتــاه مجدداً اردوهایش 
را شــروع کــرده اســت مینــو مــداح ســرمربی تیــم ملــی 
شــرایط نعمــت زاده را بــرای گرفتــن ســهمیه المپیــک 

ــد. خــوب می دان
همچنیــن بعــد از خداحافظــی ناهیــد کیانــی از فضای 
مجــازی و عــدم پاســخگویی بــه خبرنــگاران تــا بعــد از 
المپیــک، مــداح از تاش هــای شــبانه روزی او بــرای 

کســب جایگاهــی کــه لیاقتــش را دارد، می گویــد.
 

 بعد از استراحتی کوتاه، این روزها تمرینات 
چطور پیش می رود؟

نمی شــود گفــت اردوهــا تــازه شــروع شــده اســت. 
بعــد از مســابقات پی در پــی اســتراحت کوتــاه ۲ 
هفتــه ای بــه ملی پوشــان دادیــم و از شــنبه هفتــه قبل 
مجدداً اردوها را از ســر گرفتیم. خداراشــکر ســهمیه 
ناهیــد کیانــی رســماً اعــام شــد و او بــه عنــوان اولیــن 
تکوانــدوکار زن ایرانــی توانســت از طریــق رنکینــگ 
راهــی المپیــک شــود؛ خوشــبختانه در ایــن زمینــه 
ــده  ــن خــود نشــان  دهن هــم تاریخ ســازی شــد کــه ای
توانمنــدی دختــران مــا اســت. وضعیــت کیانــی خــوب 
اســت و تمرینــات و مســابقات تدارکاتــی کــه قبــل از 

المپیــک بــرای او در نظــر گرفته ایــم یــک بــه یــک 
پیــش خواهــد رفــت.

 دلیل برنامه ریزی تیم ملی روی نعمت زاده 
و انتخاب او برای اعزام به مسابقات کسب 

سهمیه قاره ای چیست؟
در کنــار نعمــت زاده تکوانــدوکاران زیــادی را بــه 
تورنمنت هــای مختلــف فرســتاده و عملکــرد همــه را 
زیــر نظــر گرفتیــم. نعمــت زاده از زمانــی کــه نوجــوان 
بــود و تــازه بــه اردوی جوانــان راه پیــدا کــرده بود تقریباً 
در تمامــی مســابقات نتایــج قابــل قبولــی گرفــت و 

ــرآورده کــرد. انتظــارات مــا را ب
بــرای حضــور در مســابقات گرنداســلم ملی پوشــان 
ــن  ــد کــه ای ــل روی ســکو می بودن ــد در مراحــل قب بای
اتفــاق فقــط بــرای ناهیــد کیانــی افتــاده بــود و بــه 
همین خاطر عماً شانســی در مســابقات گرنداســلم 
نداشــتیم، بنابرایــن تیــم هــم اعــزام نشــد. نعمت زاده 
در حــال حاضــر باتوجــه بــه نتایــج اخیــرش در 
مســابقات مختلــف، تنهــا دختــری اســت کــه شــرایط 
حضور در مســابقات کســب ســهمیه قاره ای را دارد. 
بــه همیــن خاطــر تمــام تاش مــان ایــن اســت کــه 
ــه امیــد خــدا  ــا ب ــرد ت ــد در چیــن ســهمیه بگی او بتوان
تیــم دختــران بــا ۲ ســهمیه در شــیاپ چانگ پاریــس 

حضــور داشــته باشــد.
 خداحافظی ناهید کیانی با فضای مجازی 

تصمیم خودش بود یا کادرفنی؟
دوری کیانــی از فضــای مجــازی کامــاً خودخواســته 
بــود کــه البتــه مــن هــم بــه خاطــر تمرکز بیشــتر موافق 
این موضوع بودم. کیانی 3-۲ ماه قبل از مســابقات 
جهانــی هــم از فضــای مجــازی خداحافظــی کــرده بــود 
کــه اتفاقــاً ایــن موضــوع نتیجــه داد. او تصمیــم گرفته 
کــه تمــام تمرکــزش را روی پــرورش روح و ذهــن خــود 
بگــذارد کــه ایــن نشــان دهنــده میــزان حرفــه ای بودن 
او اســت. طبیعتــاً کادرفنــی و فدراســیون هــم از ایــن 

رفتــار اســتقبال می کنــد.
 تکرار برنز علیزاده یا حتی ارتقای آن به دستان 

کیانی در المپیک پاریس را چقدر شدنی 
می دانید؟

وضعیــت کیانــی در حــال حاضــر خــوب اســت؛ 
تمرینــات و مســابقات تدارکاتــی کــه قبــل از المپیــک 
بــرای او در نظــر گرفته ایــم یــک بــه یــک پیــش خواهــد 
رفــت امــا پیش بینــی گرفتــن مــدال در المپیــک کار 
ســختی اســت چــون تکوانــدو در دنیــا رشــد و توســعه 
زیــادی داشــته اســت. عــاوه بــر ایــن در المپیــک 
همیشــه اتفاقــات عجیــب و غریبــی می افتــد که همه 
را شــگفت زده می کند، کســی که شــانس مدال دارد 
همــان دور اول حــذف می شــود و تکوانــدوکاری کــه 

روی او حســاب نمی شــود، مــدال می گیــرد.
اصــاً نمی خواهیــم ناهیــد را بــا کســی مقایســه کنیم. 
تمــام تــاش مــا ایــن اســت کــه او در جایگاهــی کــه 
حقش بوده و لیاقت آن را دارد، قرار بگیرد. ناهید 
بــه بهتریــن شــکل ممکــن خــودش را ثابــت کــرد 
و  تنهــا دختــر تکوانــدوکار ایرانــی اســت کــه 
ــام  ــر ب ــن چالشــی ب ــدون کوچکتری توانســته ب
دنیــا بایســتد. او رقبــای بزرگــی را شکســت 
داده و ایــن نشــان می دهــد کــه در المپیــک 

هــم می توانــد روی ســکو باشــد.
 در فاصله باقیمانده تا المپیک چه انتظاری 

از مسئولان فدراسیون دارید؟
ســاعی خــودش از جنــس تکوانــدو اســت 
و بــه دلیــل اینکــه خــودش درگیــر المپیــک 
بــا روحیــات  بــی  بــه خو بــوده اســت، 
ملی پوشــان آشــنایی دارد و تمــام توانــش 
ــرای تیــم گذاشــته اســت. تنهــا توقــع مــا  را ب
از ارگان هایــی مثــل وزارت ورزش و کمیتــه 
ملــی المپیــک ایــن اســت کــه فدراســیون 
تکوانــدو را حمایــت کننــد تــا 
تکوانــدوکاران بــه بهتریــن 
شــکل ممکــن در المپیــک 

حضــور پیــدا کننــد.

فائزه زمانی
روزنامه نگار

ئیــس  ر ورســجی  ا عــام عبــاس  ا طبــق 
فدراســیون کبــدی ایــران و قــاره آســیا قــرار 
اســت اگــر پیشــنهاد میزبانــی ایــران بــرای 
برگــزاری جــام باشــگاهی کبــدی قــاره آســیا 
در تهــران پذیرفتــه شــود، قطعــاً می توانیــم 
ســوای رقابت هــای پرولیــگ کبــدی حرفــه ای 
هندوســتان، از ایــن پــس مــا نیــز پــس از 
ثبــت ایــن رویــداد مهــم در تقویــم اجرایــی 
کنفدراســیون کبــدی قــاره آســیا، میزبــان 
یکــی از رویدادهــای مهــم و معتبــر در ایــن 
رشــته ورزشــی بــه میزبانــی پایتخــت باشــیم.

 
جامی برای آقایی در آسیا

رشــته ورزشــی مهیــج و پرمخاطــب کبــدی یکــی 
از رشــته های ورزشــی اســت کــه توانســته آرام 
آرام جایــگاه ویــژه ای را در ورزش جهــان بــه 
خــود اختصــاص دهــد. مهــد ایــن رشــته قطعــاً 
در قــاره آســیا و کشــور هندوســتان اســت کــه 
صادرکننــده و مدعــی اصلــی کســب عناویــن 
مختلــف بین المللــی اســت. البتــه چنــد ســالی 
اســت کــه بــا گســترش و توســعه ایــن رشــته 
ورزشــی در ایــران، مــا توانســتیم تــن هندی هــا را 
در میادیــن معتبــر بین المللــی بلرزانیــم و تقریبــاً 
در اغلــب جدال هــای رودررو برنــده میــدان 
مســابقه مــا باشــیم. برهمیــن اســاس، حــالا بــا 
توجــه بــه جایــگاه ویــژه و اســتراتژیکی کــه مــا 
در کنفدراســیون کبــدی قــاره آســیا بــا کســب 
کرســی ریاســت ایــن مجموعــه تصمیم ســاز 
داریــم، امیدواریــم کــه بتوانیــم بــا گرفتــن امتیــاز 
میزبانــی رقابت هــای جــام باشــگاهی کبــدی 
ــن نظــر هــم رقابتــی میلیمتــری  ــاره آســیا از ای ق
بــا هندی هــا داشــته و بتوانیــم بــا میزبانــی کیفــی 
خــود از جــام باشــگاهی کبــدی قــاره آســیا، از 
پرولیــگ حرفــه ای کبــدی هنــد عبــور کنیــم. 
مطمئنــاً موفقیــت مــا در کســب امتیــاز میزبانــی 
رقابت هــای جــام باشــگاهی کبــدی قــاره آســیا 
ســوای اینکــه می توانــد از نظــر جایــگاه و رتبــه مــا 
در عرصــه بین المللــی اتفاقــی ایــده آل و ویــژه بــه 
شــمار بــرود، از لحــاظ تجربــه برگزاری مســابقات 
بین المللــی، کمــک مــا بــرای ارزیابــی نقــاط قــوت 
و ضعف رقبای قدرتمند آســیایی، خصوصاً تیم 
ملــی کبــدی هنــد مدعــی اصلــی کســب عناویــن 
قهرمانــی در آســیا و جهــان باشــد. بی شــک اگــر 
هیــأت رئیســه کنفدراســیون کبــدی قــاره آســیا 
با میزبانی جام باشــگاهی کبدی آســیا موافقت 
نهایــی خــود را اعــام کننــد، می توانیــم منتظــر 
اتفاقــات خــوب و امیدوارکننــده ای بــرای ایــن 

رشــته در کشــورمان باشــیم.
 

تلاش برای درآمدزایی بیشتر در 
قاره کهن

یکی دیگر از فواید و تأثیرات مثبت میزبانی 

از جــام باشــگاهی کبــدی آســیا، بیشــتر دیــده 
شــدن ســتاره های جــوان و جویــای نــام فعــال 
در کبــدی ایــران اســت. ایــن دیــده شــدن 
می توانــد بــرای کبــدی کاران کشــورمان حکم 
حضــور در تیم هــای متمــول و برنــد کبــدی 
آســیا و دنیــا باشــد. ایــن حضــور فعــال و مؤثــر 
در جــام باشــگاهی قــاره آســیا نهایتــاً می تواند 
منجــر بــه عقــد قراردادهــای مالــی ایــده آل 
و پربــار باشــد بــرای کبــدی کاران کشــورمان 
و متحــول شــدن شــرایط مالــی و درآمــدی 
ورزشــکاران ایــن رشــته مهیــج ورزشــی. 
در حــال حاضــر تعــدادی از ســتاره های 
ملی پــوش کبــدی کشــورمان مدتــی اســت 
بــه صــورت مســتمر بــا عقــد قراردادهــای پــر 
و پیمــان جــذب پرولیــگ حرفــه ای کبــدی در 
هندوســتان شــدند و ایــن اتفــاق باعــث رشــد 
و حرکــت روبــه جلــوی آنهــا در عرصه هــای 
مختلــف بین المللــی، همچنیــن پیشــرفت 
کبــدی در کشــورمان شــده اســت. حــالا 
بایــد منتظــر مانــد و دیــد کــه اگــر بــا میزبانــی 
تهــران از جــام باشــگاهی کبــدی قــاره آســیا 
موافقــت شــود، مــا می توانیــم بــه صــورت 
مســتمر ایــن تورنمنــت را در تقویــم اجرایــی 
ــا از ثمــرات  ــم ت کنفدراســیون آســیا بگنجانی
آن در آینــده بهره منــد شــویم؟ یــا اینکــه 
شــرایط دیگــری بــرای مــا و میزبانــی ایــن 
رویــداد رقــم می خــورد. عبــاس اورســجی 
رئیــس فدراســیون کبــدی در ایــن خصــوص 
تأکیــد دارد: »پیشــنهاد برگــزاری نخســتین 
دوره جــام باشــگاه های قــاره کهــن در ایــران 
را بــه هیــأت رئیســه کنفدراســیون آســیا 
ــه دنبــال برگــزاری  ارائــه دادیــم. بــه شــدت ب
نخســتین دوره جــام باشــگاه های کبــدی 
آســیا در ایــران هســتیم. بــا برگــزاری ایــن جــام 
در تهــران اتفــاق خوبــی بــرای ورزشــکاران 
کشــورمان می افتــد و شــاید بســیاری از 
دغدغــه  ورزشــکاران بــرای حضــور در لیــگ 

هنــد کــم شــود.«
رئیــس کنفدراســیون کبــدی قــاره آســیا ادامه 
می دهــد: »مطمئنــاً بــا گرفتــن میزبانــی ایــن 
رویــداد معتبــر، مربیــان و ورزشــکاران درگیــر 
ایــن جــام خواهنــد شــد و جامعــه کبــدی ســود 
قابــل توجهــی از جــام باشــگاه های آســیا 
و همچنیــن نقــل و انتقــالات بازیکنــان از 
کشــوری بــه کشــور دیگــر می بــرد. مــا بــرای 
برگــزاری هــر چــه باشــکوه تر ایــن تورنمنــت 
معتبــر، بــه دنبــال جــذب حامیــان مالــی 
هســتیم تــا جــام باشــگاه های آســیا ماننــد 
پروکبــدی هنــد برگــزار شــود. تیم هــای اول تــا 
ســوم کشــورهای آســیایی بــه جــام باشــگاه ها 
دعــوت می شــوند. بــه طور قطــع جایزه دلاری 
اســت و بــه دنبــال ایــن هســتیم تــا یک مــاه 
آینــده در جلســه ای بــا حامیــان مالــی دربــاره 
محــل برگــزاری مســابقات، قــرارداد بازیکنــان 

و چرخــه حضــور تیم هــا صحبــت کنیــم.«

ناهید خودش را ثابت کرد

مداح: از رفتار حرفه ای 
کیانی استقبال می کنیم

تدارک ایران برای میزبانی از جام باشگاه های 
کبدی آسیا

تورنمنتی در پایتخت برای 
رقابت با پرو لیگ هند

رضا عباسپور
روزنامه نگار

تمام تلاش ما این 
است که ناهید در 

جایگاهی که حقش 
بوده و لیاقت آن را 

دارد، قرار بگیرد. 
ناهید به بهترین 

شکل ممکن خودش 
را ثابت کرد و  تنها 
دختر تکواندوکار 

ایرانی است که 
توانسته بدون 

کوچکترین چالشی 
بر بام دنیا بایستد. 

او رقبای بزرگی را 
شکست داده و این 
نشان می دهد که در 
المپیک هم می تواند 

روی سکو باشد


